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Protokół Nr XL/22 

z obrad XL sesji Rady Powiatu Kolneńskiego 

w dniu 24 października 2022 r. 

 

Obrady XL sesji Rady Powiatu Kolneńskiego VI kadencji, prowadzono w Starostwie 

Powiatowym w Kolnie (w sali konferencyjnej), w godz. od 1200 do 1235 pod przewodnictwem 

Michała Kulczewskiego – przewodniczącego rady. 

Przewodniczący otworzył obrady sesji i powitał wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 

obecności stwierdził prawomocność obrad do podejmowania uchwał. W chwili otwarcia obrad 

obecnych było 13 radnych (nieobecni byli radni: Monika Stachelska i Radosław Borawski).  

(Lista obecności radnych – stanowi załącznik do protokołu) 

Spoza Rady na sesji obecni byli m.in.: Radca Prawny Zbigniew Twarowski, Sekretarz 

Powiatu Agnieszka Chrzanowska, Główna księgowa Szpitala Ogólnego w Kolnie Aneta 

Długozima, Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Kolnie Dorota Konopka, Dyrektor 

Powiatowego Zespołu Obsługi Oświaty w Kolnie Sławomir Zalewski, p.o. Dyrektora Bursy 

Szkolnej Sławomir Antonowicz, Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Monika 

Bralewska.  

(Lista obecności gości– stanowi załącznik do protokołu) 

 

Następnie Przewodniczący Rady  przypomniał, że porządek obrad został przekazany radnym 

wraz z materiałami na sesję drogą elektroniczną i zapytał o ewentualne uwagi, i wnioski do 

niego. Uwag i wniosków nie zgłaszano. Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Przedstawienie  porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokołu  z obrad poprzedniej sesji.  

4.  Sprawozdanie Starosty z  międzysesyjnej pracy Zarządu Powiatu. 

5.  Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie  uchwał wg projektów wniesionych przez Zarząd Powiatu tj.: 

1) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego przechowywanie 

na parkingu strzeżonym w 2023 r. oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku 

odstąpienia od usunięcia pojazdu na terenie Powiatu Kolneńskiego; 

2)  w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w drodze bezprzetargowej 

pomieszczeń Szpitala Ogólnego w Kolnie; 

3) w sprawie przyznania dotacji w 2022 roku z budżetu powiatu na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

położonych na terenie Powiatu Kolneńskiego; 

4) zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Kolneński; 

5) w sprawie zamiaru likwidacji Bursy Szkolnej w Kolnie. 

7. Przyjęcie informacji Zarządu Powiatu Kolneńskiego o stanie realizacji zadań oświatowych 

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Kolneński za rok szkolny 2021/2022. 

8. Rozpatrzenie skargi złożonej na działania dyrektora Szpitala Ogólnego w Kolnie.  

9. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

Przebieg obrad: 

Ad.1. i Ad.2. – zrealizowano. 
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Ad.3. Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z obrad poprzedniej sesji Rady 

Powiatu Kolneńskiego został udostępniony radnym w formie elektronicznej na panelu radnego, 

jak również był wyłożony do wglądu przed dzisiejszą sesją - celem zapoznania się. Zapytał o 

uwagi do protokołu. Uwag nie zgłaszano. W głosowaniu jawnym imiennym 13 gł. „za” tj. 

jednogłośnie Rada Powiatu przyjęła protokół ozn. Nr XXXIX/22.  

 

Ad.4. Sprawozdanie z międzysesyjnej pracy Zarządu Powiatu od dnia 22 września 2022 r. do 

dnia 24 października 2022 r. przedstawił Starosta Kolneński Tadeusz Klama. 

(Sprawozdanie spisane odrębnie – stanowi załącznik do protokołu) 

   

Ad.5. Interpelacji i zapytań radni nie składali.  

 

Ad.6. Według wniesionych przez Zarząd Powiatu projektów uchwał, po ich przedstawieniu i 

omówieniu na sesji, Rada Powiatu podjęła: 

 

1) Uchwałę Nr XL/311/22 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i 

jego przechowywanie na parkingu strzeżonym w 2023 r. oraz wysokości kosztów 

powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu na terenie Powiatu Kolneńskiego 

- w głosowaniu 13 gł. tj. jednogłośnie wg projektu przygotowanego i przedstawionego przez 

Naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu Monika Bralewska, przy pozytywnej opinii 

Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego, przedstawionej przez Zastępcę 

Przewodniczącego Komisji Rolanda Andrzeja Długozimę. Pani Monika Bralewska 

poinformowała, że zgodnie z art. 130a ust. 6 ustawy z dnia 20 czerwca 1997 r. Prawo o ruchu 

drogowym Rada Powiatu corocznie ustala wysokość opłat za usunięcie pojazdu z drogi i 

jego przechowywanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w 

przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu na terenie Powiatu Kolneńskiego. Opłaty 

powyższe ustalane są na podstawie obwieszczenia Ministra Finansów, ustalającego 

maksymalne stawki opłat na kolejny rok. Minister Finansów ogłosił w Dzienniku 

Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski” Obwieszczenie z dnia 26 lipca 

2022 r. w sprawie ogłoszenia obowiązujących w 2023 r. maksymalnych stawek opłat za 

usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu strzeżonym. W projekcie uchwały 

Rady Powiatu Kolneńskiego proponuje się ustalenie obowiązujących w 2023 r. stawek za 

usuwanie i parkowanie pojazdów na parkingu strzeżonym na poziomie zbliżonym do stawek 

obowiązujących w roku 2022. Zwiększono stawkę za usunięcie pojazdu o dopuszczalnej 

masie całkowitej do 3,5 t. Dyskusji nie podejmowano. 

 

2) Uchwałę Nr XL/312/22 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę w drodze 

bezprzetargowej pomieszczeń Szpitala Ogólnego w Kolnie – w głosowaniu 13 gł. „za” tj. 

jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez Główną księgową Szpitala Ogólnego w 

Kolnie Anetę Długozimę, przy pozytywnej opinii Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju 

Gospodarczego, przedstawionej przez Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rolanda 

Andrzeja Długozimę. Poinformowała, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na 

oddanie w dzierżawę w drodze bezprzetargowej pomieszczeń kuchennych Szpitala, na okres 

24 miesięcy. Ponadto Główna księgowa poinformowała, że pomieszczenia zostaną 

wydzierżawione firmie gastronomicznej, która będzie odpowiedzialna za żywienie 

pacjentów Szpitala. Dyskusji nie podejmowano. 

 

3) Uchwałę Nr XL/313/22 w sprawie przyznania dotacji w 2022 roku z budżetu powiatu na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków położonych na terenie Powiatu Kolneńskiego – w głosowaniu 13 gł. „za” 



 

 

3 

 

tj. jednogłośnie. Projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Powiatu Agnieszka Chrzanowska 

i poinformowała, że zgodnie z § 7 ust. 1 uchwały Nr XXXIV/171/09 Rady Powiatu 

Kolneńskiego z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru, Rada udziela dotacji na wniosek Zarządu. W dniu 15 września 2022 r. Zarząd 

Powiatu ogłosił nabór wniosków na udzielenie dotacji w 2022 roku. W przewidzianym 

terminie tj. do 29 września br., do Zarządu Powiatu wpłynęły trzy wnioski, których oceny 

formalnej dokonała Komisja Konkursowa powołana przez Starostę Kolneńskiego /Zarząd/. 

Jeden z wniosków nie spełnił kryteriów formalnych określonych w uchwale Rady, 

ponieważ został złożony przez niewłaściwy podmiot. Projekt uchwały przewiduje 

przyznanie dotacji w wysokości 6 000 zł Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Anny w 

Kolnie, na wykonanie robót budowlanych polegających na malowaniu elewacji kościoła 

parafialnego i dzwonnicy; oraz przyznanie dotacji w wysokości 15 000 zł dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Jana Chrzciciela w Turośli, na opracowanie projektu 

architektoniczno-budowlanego remontu budynku kaplicy cmentarnej z 1811 r. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Stanisław Wiszowaty poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Następnie Zastępca Przewodniczącego 

Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego również przedstawił pozytywną 

opinię Komisji. Dyskusji nie podejmowano. 

 

4) Uchwałę Nr XL/314/22 zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Kolneński – w głosowaniu 13 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu przedstawionego 

przez Dyrektora Powiatowego Zespołu Obsługi Oświaty w Kolnie Sławomira Zalewskiego, 

przy pozytywnej opinii Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego 

przedstawionej przez Zastępcę Przewodniczącego Rolanda Andrzeja Długozimę. Dyrektor 

poinformował, że projekt uchwały został uzgodniony ze związkami zawodowymi 

zrzeszającymi nauczycieli. 

Uwag nie zgłaszano. 

 

5) Uchwałę Nr XL/315/22 w sprawie zamiaru likwidacji Bursy Szkolnej w Kolnie – w 

głosowaniu 13 gł. „za” tj. jednogłośnie wg projektu przedstawionego przez Dyrektora 

Powiatowego Zespołu Obsługi Oświaty w Kolnie. Poinformował, że projekt uchwały 

dotyczy zamiaru likwidacji Bursy Szkolnej w Kolnie z dniem 30.06.2023 r. Liczba 

wychowanków na dzień 30 września 2022 r. tj. na dzień, który decyduje o naliczeniu 

wysokości subwencji oświatowej w roku szkolnym 2022/2023 wynosi 11. W roku 

szkolnym 2021/2022 liczba wychowanków wynosiła 17. W roku 2021 do funkcjonowania 

Bursy Szkolnej w Kolnie dołożono środki własne w kwocie 140 039,33 zł, natomiast w 

roku 2022 planowane jest dołożenie kwoty ok. 193 000 zł. Następnie Pan Sławomir 

Zalewski poinformował, że w bursie zatrudnionych jest dwóch wychowawców, w tym 

jeden pełni obowiązki dyrektora do dnia 30.06.2023 r., z którym stosunek pracy nawiązany 

jest na podstawie mianowania, zatrudniony jest na pełen etat. Drugi wychowawca 

zatrudniony jest na 25/30 etatu (0,83 etatu), na umowę o pracę na czas określony do dnia 

30.06.2023 r. W bursie zatrudnionych jest też dwóch pracowników obsługi pracujących na 

stanowiskach woźnego, na pełne etaty, na umowę o pracę na czas nieokreślony, którzy 

sprawują również opiekę nocną nad wychowankami. Zgodnie z art. 89 ust. 1 i 8 ustawy - 

Prawo oświatowe, placówka publiczna prowadzona przez jednostkę samorządu 

terytorialnego, może być zlikwidowana w dowolnym czasie przez Radę Powiatu 

Kolneńskiego placówkę, po zapewnieniu przez ten organ wychowankom możliwości 

kontynuowania zamieszkania w innym miejscu. Organ prowadzący jest obowiązany, co 

najmniej na 6 miesięcy przed terminem likwidacji, zawiadomić o zamiarze likwidacji 
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placówki: rodziców wychowanków, a w przypadku wychowanków pełnoletnich - tych 

wychowanków, właściwego kuratora oświaty oraz organ wykonawczy jednostki samorządu 

terytorialnego. Zgodnie z art. 89 ust. 3 ustawy - Prawo oświatowe, likwidacja placówki 

prowadzonej przez jednostkę samorządu terytorialnego wymaga wcześniejszego uzyskania 

pozytywnej opinii kuratora oświaty. Następnie dyrektor PZOO w Kolnie poinformował, że 

od 01.07.2023 r. zorganizowany zostanie internat I Liceum Ogólnokształcącego im. Adama 

Mickiewicza w Kolnie. Wychowankom Bursy Szkolnej w Kolnie zapewniona będzie 

możliwość kontynuowania zamieszkania w tym internacie. Do internatu przyjmowani będą 

również uczniowie Zespołu Szkół Technicznych w Kolnie. Pracownicy bursy będą mieli 

możliwość przejścia na pracowników I Liceum Ogólnokształcącego im. Adama 

Mickiewicza w Kolnie. Mienie bursy zostanie przekazane do I Liceum Ogólnokształcącego 

im. Adama Mickiewicza w Kolnie. W internacie liczba godzin dla wychowawców 

zmniejszy się o 6 godzin tygodniowo w porównaniu do obecnych godzin wychowawców 

w bursie, co przełoży się na oszczędności w kwocie ok. 30 tys zł. rocznie, pod warunkiem 

nie tworzenia stanowiska kierownika internatu. Ponadto, uchwała zostanie przekazana 

również związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli w celu zaopiniowania.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Stanisław Wiszowaty poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Następnie Zastępca Przewodniczącego 

Komisji Spraw Społecznych i Rozwoju Gospodarczego również przedstawił pozytywną 

opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski otworzył dyskusję. Głos zabrał radny Stanisław 

Wiszowaty, który stwierdził, że cały czas bierze się pod uwagę koszty utrzymania Bursy 

ponoszone przez powiat. Podkreślił, że trzeba też wziąć pod uwagę fakt, że gdyby powiat 

nie utrzymywał Bursy lub Internatu to trzeba by było liczyć się z faktem, że korzystający z 

nich uczniowie być może nie wybraliby nauki w naszych szkołach, co w konsekwencji 

mogłyby mieć wpływ na zmniejszenie kwoty subwencji oświatowej przyznawanej 

powiatowi. Następnie zapytał o to co zadecydowało o utworzeniu internatu przy I LO w 

Kolnie, a nie przy ZST w Kolnie. Dyrektor Sławomir Zalewski odpowiedział, że 

zadecydowała liczba uczniów z danej szkoły. Wyjaśnił, że w poprzednim roku ok. 80% 

wychowanków Bursy stanowili uczniowie I LO. W tym roku na 11 uczniów 6 jest z I LO, 

a 5 z ZST w Kolnie. 

Następnie radny Roland Andrzej Długozima zapytał czy za pewnik można uznać, że do 

prowadzenia Internatu nie będzie zatrudniany kierownik. Odpowiedzi udzielił Starosta 

Tadeusz Klama, który odpowiedział, że nie planowane jest tworzenie stanowiska 

kierownika.  

Radny Robert Wacław Nadara zapytał czy pozostanie możliwość, tak jak to było 

dotychczas, wynajmowania pomieszczeń internatu dla podmiotów zewnętrznych, które 

zwracały się do Starostwa. Dyrektor PZOO w Kolnie odpowiedział, iż wydaje mu się, że 

tak. Dodał, że jest uchwała Zarządu, która mówi o stawkach i jeśli będą wolne 

pomieszczenia to mogą być wynajmowane. 

Następnie radny Zbigniew Rogowski wyjaśnił, że przekształcenie bursy w internat przy I 

LO w Kolnie, może przyczynić się do zwiększenia liczby wychowanków w placówce, ze 

względu na bezpośredni kontakt dyrekcji szkoły z wychowankami.  

Na tym dyskusję zakończono.  

(podjęte uchwały załączono do protokołu) 
 

 

Ad.7. W tym punkcie dyrektor PZOO w Kolnie Sławomir Zalewski przedstawił informację 

Zarządu Powiatu Kolneńskiego o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 
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prowadzonych przez Powiat Kolneński za rok szkolny 2021/2022. Szczegółowe informacje 

zostały zawarte w załączniku do uchwały w tej sprawie.  

Przewodniczący Rady Michał Kulczewski otworzył dyskusję. Jako pierwszy głos zabrał radny 

Stanisław Wiszowaty, który zapytał czy wszystkie sprawy sądowe dotyczące roszczeń 

finansowych ze strony ZDZ w Łomży, zostały już zakończone. Dyrektor odpowiedział, że 

sprawy związane z ZDZ w Łomży w dalszym ciągu się toczą. 

Następnie radny Roland Andrzej Długozima, odnosząc się do awarii sieci wodociągowej w I 

LO powstałej w czasie prowadzonej modernizacji w budynku szkoły, zapytał czy wszystkie 

prace zostały wykonane i czy powiat nie poniósł dodatkowych kosztów. Dyrektor PZOO 

Sławomir Zalewski poinformował, że prace związane z usuwaniem skutków awarii zostały 

wykonane prawie w całości. Pozostało do wykonania położenie parkietu w auli. Następnie 

radny Roland Andrzej Długozima zapytał czy powiat dokładał środki własne do prac 

remontowych. Dyrektor odpowiedział, że wszystkie prace remontowe wyniosą ok. 174 000 zł, 

w tym z firmy ubezpieczeniowej powiat otrzymał 104 000 zł. Dodał, że dyrektor I LO w Kolnie 

złożył do ubezpieczyciela wniosek odwoławczy na dodatkowe środki. Radny Roland Andrzej 

Długozima podkreślił, że do zamknięcia bilansu brakuje ok.70 000 zł. W tym miejscu Starosta 

Tadeusz Klama poinformował, że być może nie uda się zamknąć w tym bilansie w ramach 

środków pochodzących z odszkodowania, jednak powiat zabezpieczył swoje środki na 

ewentualne pokrycie brakującej kwoty - dodał. Wyjaśnił również, że do końca miesiąca szkoła 

powinna otrzymać odpowiedź na swój wniosek i dodał, że przekaże radnemu informację w tej 

sprawie. Na tym dyskusję zakończono. 

Następnie Rada Powiatu w głosowaniu 13 gł. „za” tj. jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

XL/316/22 w sprawie przyjęcia informacji Zarządu Powiatu Kolneńskiego o stanie realizacji 

zadań oświatowych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Kolneński za rok 

szkolny 2021/2022. (Uchwała Nr XL/316/22 stanowi załącznik do protokołu)  

Ad.8. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szpitala 

Ogólnego przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Remigiusz 

Bikowski. Poinformował, że Rada Powiatu stwierdza, iż nie jest organem upoważnionym 

(właściwym) do rozpatrywania sporów z zakresu prawa pracy występujących pomiędzy 

dyrektorem Szpitala Ogólnego w Kolnie a pracownikami. W związku z tym pozostawia się 

skargę, wniesioną w dniu 14 września br. na Dyrektora Szpitala Ogólnego w Kolnie, bez 

rozstrzygnięcia merytorycznego. Uzasadnienie rozpatrzenia skargi stanowi załącznik do 

niniejszej uchwały. 

Dyskusji nie podejmowano.  

Następnie Rada Powiatu – w głosowaniu 13 gł. „za”, tj. jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XL/317/22 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szpitala Ogólnego w Kol-

nie.  

(podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół głosowania z dnia 24 października 2022 r., w którym znajdują się wszystkie listy  

z przeprowadzonych na sesji głosowań jawnych imiennych, stanowi załącznik do 

protokołu) 

Ad.9. Przewodniczący Rady Michał Kulczewski poinformował, że informacje o 

oświadczeniach majątkowych za 2021 r.:  

- Wojewody Podlaskiego z dnia 29.08.2022 r.;  

- Starosty Kolneńskiego z dnia 14.10.2022 r.;  

- Przewodniczącego Rady z dnia 14.10.2022 r.; 

-oraz Urzędu Skarbowego w Kolnie z dnia 19 października 2022 r.  
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zostały zamieszczone na panelu radnego. Oświadczenia majątkowe zostały złożone  

w ustawowym terminie. W związku ze stwierdzonymi nieprawidłowościami prosił o dołożenie 

należytej staranności przy składaniu oświadczeń majątkowych za 2022 rok. 

Ad.10. Interpelacji i zapytań nie składano, w związku z tym punkt stał się bezprzedmiotowy. 

 

Ad.11. Wniosków i oświadczeń radni nie składali. 

 

(Nagranie z sesji Rady Powiatu Kolneńskiego z dnia 24 październik 2022 r. znajduje się 

w BIP i na stronie internetowej powiatu) 

 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku Przewodniczący Rady zamknął obrady XL 

sesji Rady Powiatu Kolneńskiego. 

Przewodniczący Rady 

  Michał Kulczewski 

Protokół sporządziła: 

Ewelina Truszkowska 

 

 


